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تکذیب واگذاری مصلای امام )ره( 
به شهرداری تهران

رواب��ط عموم��ی مص��ای ام��ام )ره( طی 
اطاعیه واگذاری این پروژه به شهرداری تهران 
را رد ک��رد. ب��ه گزارش »وطن ام��روز«، روابط 
عمومی مصای امام خمین��ی )ره( در جوابیه 
به رس��انه ها درباره اظهارات شهردار تهران در 
جمع خبرنگاران مبنی بر واگذاری پروژه مصا 

به شهرداری تهران اعام کرد:
صحبت های شهردار محترم تهران جناب آقای 
دکت��ر قالیباف را خ��اف ادب و اخاق حرفه ای 
دانسته و هرگونه توافق با شهرداری تهران جهت 
تکمیل پروژه مصلی را تکذیب می نماید. کندی 
عملیات عمرانی بخشی از پروژه مصا، عاوه بر 
عدم تخصیص بموقع اعتب��ارات، عدم همکاری 
برخی از سازمان های مرتبط از جمله شهرداری 
تهران است. لازم به ذکر است طی توافق صورت 
گرفته، ش��هرداری تهران وظایفی را در رابطه با 
انجام زیرساخت ها و مسائل جانبی جهت تسریع 
در روند عملیات س��اخت مصلی به عهده داشته 
که تاکنون اقدام شایس��ته ای از سوی شهرداری 
صورت نپذیرفته اس��ت و امید اس��ت شهردار با 
توجه به قبول تعهدات، در اسرع وقت به وظایف 
پی��ش رو به طور جدی وارد ش��ده و اقدام کند. 
در پایان یادآور می شود مصای امام خمینی)ره( 
همزمان طی عملیات ساخت، با برگزاری مراسم 
متعدد عبادی، فرهنگی، علمی و... از بخش های 
تکمیل شده بهره برداری لازم را نموده و در طول 
سال میزبان میلیون ها نفر از امت حزب الله در این 

مجموعه است.

معاون شهردار تهران مطرح کرد
نحوه دریافت کارت بلیت های یک ساله

معاون ش��هردار ته��ران جزئی��ات دریافت 
کارت بلیت های یک س��اله سیس��تم حمل ونقل 
عمومی را اع��ام کرد. به گزارش »وطن امروز«، 
سیدجعفر تشکری هاشمی، معاون شهردار تهران 
با تش��ریح نحوه دریافت کارت بلیت های سالانه 
اظهار داشت: خرید کارت بلیت های سالانه زمان 
مش��خصی نداش��ته و ش��هروندان هر زمان که 
بخواهند می توانند نسبت به دریافت کارت بلیت 
س��الانه از طریق سایت ش��هرداری تهران اقدام 
کنند. معاون ش��هردار تهران ب��ا تاکید بر اینکه 
دوره یک س��اله استفاده از کارت بلیت ها از اولین 
شناس��ایی کارت ها در دس��تگاه های کارتخوان 
محاسبه می شود، تصریح کرد: همه اقشار مردم 
اعم از دانشجویان، دانش آموزان و سالمندان که 
از تس��هیات طرح منزلت برخوردارن��د و افراد 
تحت پوشش بنیاد شهید و جانبازان می توانند از 
طریق سایت شهرداری تهران نسبت به دریافت 
کارت بلیت های س��الانه اق��دام کنند. وی تاکید 
کرد: افرادی که سن ش��ان به 65 س��ال نرسیده 
نمی توانن��د از طرح منزلت اس��تفاده کنند. در 
عی��ن حال جانبازان و خانواده ش��هدا می توانند 
از س��همیه در نظر گرفته ش��ده استفاده کنند. 
تشکری هاشمی عنوان کرد: همچنان مشکاتمان 
با آموزش وپرورش،  وزارت علوم و وزارت بهداشت 
و درمان درباره استفاده دانشجویان و دانش آموزان 
حل نشده و دسترسی به بانک اطاعاتی این قشر 
هنوز مسیر نشده است اما فارغ از این مشکات، 
افرادی که در سن دانش آموزی هستند می توانند 
از تس��هیات 50 درصد کارت بلیت های سالانه 

بهره مند شوند.

انهدام 2 هزار و 537 باند 
مواد مخدر در یک سال

رئی��س پلیس مبارزه با م��واد مخدر از انهدام 
2 هزار و 537 باند مواد مخدر طی س��ال گذشته 
در کش��ور خبر داد. س��ردار علی مویدی، رئیس 
پلیس مبارزه با مواد مخدر با اشاره به بحث ورود 
پول های کثیف که وزیر کش��ور مطرح کرده بود، 
اظهار داشت: اینکه قاچاق مواد مخدر می تواند در 
مباحث مالی هم ایجاد فساد کند شکی نیست اما 
کیفیت آن در کشور ما قابل تامل و بررسی است. 
رئیس پلیس مبارزه با مواد مخدر با اشاره به اینکه 
ما در عرصه پلیسي براساس پرونده و مستندات 
صحبت مي کنیم، بیان داش��ت: باندي همچون 
تمساح خلیج مي تواند بخشي از سیستم بانکي ما 
را آلوده کند و بنده این موضوع را تایید مي کنم اما 
در حوزه هاي دیگر من مسؤولیت اظهارنظر ندارم. 
وی به باشگاه خبرنگاران افزود: دستگاه های کشور 
از شکل گیری اینگونه باندها که امنیت اجتماعی 
و اقتصادی را در کش��ور به مخاط��ره می اندازند، 
جلوگیری کنند.  مویدی با بیان اینکه سال گذشته 
در بخش جم��ع آوری معت��ادان 87 درصد و در 
دستگیری قاچاقچیان و خرده فروشان نزدیک به 
18 درصد ش��اهد رشد هستیم، خاطرنشان کرد: 
ط��ي این مدت 2 هزار و 537 باند مواد مخدر در 

کشور منهدم شد.

رئیس انجمن علمی مامایی ایران:
مشکل ماماها با سازمان های بیمه گر 

همچنان پابرجاست

مش��کل عقد قرارداد ماماها با سازمان های 
بیمه گ��ر که وعده حل آن س��ال گذش��ته در 
مراس��م روز جهانی ماما از سوی وزیر بهداشت 
و مدیرعام��ل س��ازمان تامی��ن اجتماعی داده 
شده بود همچنان باقی  است. ناهید خداکرمی، 
رئیس انجمن علمی مامای��ی ایران با بیان این 
مطلب اظهار داش��ت: س��ال گذشته در مراسم 
روز جهان��ی ماما، وزیر بهداش��ت و مدیرعامل 
س��ازمان تامین اجتماعی اع��ام کردند تاش 
می کنند تا مشکات حرفه ای ماماها حل شود 
و یکی از مهم ترین این مش��کات عقد قرارداد 
سازمان های بیمه گر با ماماها بود. وی به فارس 
افزود: در حالی ک��ه 23 روز به روز جهانی ماما 
مانده است همچنان این مطالبه جامعه مامایی 
کشور که  حل نش��دن آن مشکات عدیده ای 
را س��ر راه س��امت مادران باردار و نوزادان قرار 
داده لاینحل مانده اس��ت. رئیس انجمن علمی 
مامایی ایران خاطرنشان کرد: بعد از اردیبهشت 
س��ال گذشته جلس��ات متعددی با مدیرعامل 
بیمه س��امت و همچنین کارشناسان مربوط 
داش��تیم تا پوشش بیمه ای خدمات مامایی در 
دستور کار شورایعالی بیمه قرار گیرد. وی عنوان 
کرد: امیدواریم قبل از 15 اردیبهش��ت س��ال 
جاری جلسه ویژه و فوق العاده ای برای طرح این 

موضوع تشکیل شود.

پلمب مهدهای کودک غیرمجاز
مدیرکل امور کودکان سازمان بهزیستی از 
پلمب مهدهای متخلف خبر داد. آرزو ذکایی، 
مدیرکل امور کودکان سازمان بهزیستی با اعام 
ای��ن خبر به مهر گفت: در حال حاضر بیش از 
17 هزار مهد کودک در سراسر کشور فعالیت 
می کنند که از این میان 8 هزار مهد در مناطق 
روس��تایی و ۹ هزار مهد کودک نیز در مناطق 
شهری هس��تند. وی درباره فعالیت مهدهای 
غیرمج��از بیان داش��ت: در ح��ال حاضر تنها 
سازمانی که طبق قانون اجازه صدور مجوز برای 
مهد کودک را دارد سازمان بهزیستی است اما 
در عین حال بیش از 12 سازمان گوناگون مانند 
شهرداری، بسیج و ارشاد اقدام به راه اندازی مهد 
کودک کرده اند که غیرقانونی است و با توجه به 
اینکه ممکن است آموزش های غیراصولی ارائه 
ش��ده در این مکان ها به کودکانی که در س��ن 
رشد و آموزش قرار دارند لطمه بزند به همین 
دلیل بهزیس��تی برخورد و س��اماندهی آنها را 
مدنظر قرار داده است. به گفته ذکایی، در سال 
گذش��ته تعدادی از مهدهای غیرقانونی اخطار 
دریافت ک��رده و برای دریافت مجوز فراخوانده 
ش��ده اند و در س��ال جاری در صورت مراجعه 
نکردن به سازمان بهزیستی با کمک اداره اماکن 

پلمب می شوند.  

جایگزینی کارت هوشمند سلامت 
با دفترچه بیمه

جهت ارائه خدمات مطلوب تر به بیمه شدگان 
در س��ال جاری بنا داریم طرح کارت هوشمند 
سامت را اجرا کنیم. انوشیروان محسنی بندپی، 
مدیرعامل س��ازمان بیمه سامت ایران با بیان 
این مطلب و با اش��اره به اینکه در سال گذشته 
اقدام��ات خوبی برای پوش��ش دادن افراد فاقد 
بیمه در سطح کش��ور اجرا شده، اظهار داشت: 
ای��ن کار ب��ا حمایت ش��خص رئیس جمهور و 
تأمین اعتبارات از سوی وزارت تعاون، کار و رفاه 
اجتماعی انجام گرفت. وی به فارس عنوان کرد: 
در یک بازه زمانی 4 ماهه بالغ بر 8 میلیون نفر از 
افراد فاقد بیمه تحت پوشش بیمه قرار گرفتند 
که البته پوشش افراد فاقد بیمه در سال جاری 
نیز ادامه خواهد داشت. محسنی بندپی با اشاره 
به اجرای طرح کارت هوش��مند سامت برای 
بیمه شدگان گفت: تمهیدات لازم برای اجرای 
این طرح از سال گذشته در دستور کار سازمان 
بیمه س��امت قرار گرفته است و ما بنا داریم تا 
پایان سال این کار را انجام دهیم. وی خاطرنشان 
کرد: با صدور کارت های هوشمند سامت، دفاتر 
بیمه ای جمع آوری خواهند شد که از این پس 
تم��ام مراحل درمانی و بیم��ه ای افراد از طریق 

کارت های هوشمند انجام خواهد گرفت.

 محمد آقاجانی، معاون درمان وزارت بهداشت 
از راه اندازی 6 بیمارستان تخصصی دندانپزشکی 

در 6 کانشهر کشور خبر داد.
 سیدحسین طایی زواره، معاون توسعه منابع 
و پش��تیبانی س��ازمان پژوهش و برنامه ریزی 
آموزش��ی وزارت آموزش وپ��رورش از توزی��ع 
اینترنتی کتب درسی به صورت آزمایشی خبر 

داد.

آوای شهر

گروه اجتماعی: محیط زیس��ت به عنوان متولی با 
بررسی قوانین دریاها و خشکی اگر خلأ قانونی در 
برخی قوانین احساس می کند باید پیشنهادات خود 
را به همراه دلایل به مجلس منعکس کند تا مجلس 
در این باره اقدام کند. محمداس��ماعیل س��عیدی، 
عضو هیات رئیسه کمیس��یون اجتماعی مجلس، 
 با بی��ان این مطلب و با اش��اره به نقش س��ازمان 
محیط زیست درباره رفع مشکات زیست محیطی 
در سال جدید، بیان کرد: با توجه به خشکی تالاب ها، 
آلودگی دریاها و قدمت و فرسودگی شبکه آبرسانی 
در کشور، محیط زیست باید به این معضات  ورود 
و با برنامه ریزی منسجم تدابیر اساسی را لحاظ کند.

رد یک فرضیه بی پایه و اساس ■
نماینده مردم تبریز، آذرشهر و اسکو در مجلس 
ش��ورای اس��امی این موضوع را که کشورهای در 
حال توس��عه در آلودگی دریاها نق��ش دارند رد و 
تصریح کرد: اینطور وانمود می شود که کشورهای 
در حال توسعه باعث آلودگی دریاها هستند اما چون  
سیستم اطاع رس��انی اخبار، در دست کشورهای 
توسعه یافته است بنابراین این کشورها اخبار مربوط 
به آلودگی کش��ورهای خود را سانسور و منعکس 
نمی کنند. وی به خانه ملت بیان داش��ت: بنابراین 
بیش��تر آلودگی ها را به کشورهای در حال توسعه 
ربط می دهند این در حالی است که همه کشورها 
در آلودگی دریاها سهیم هستند و نقش دارند پس 
در این باره همه کشورها باید در رفع آلودگی دریاها 

کوشش کنند.
 سوءمدیریت، عامل آلودگی دریای خزر ■

این نماینده مردم در مجلس نهم، با ابراز تاسف 
از آلودگی های ناشی از سوءمدیریت در دریای خزر 
عنوان کرد:  متاس��فانه درباره آلودگی دریای خزر 
بیش از 10 س��ال است که هش��دار داده شده اما 
تاکنون سازمان محیط زیست در این باره  اقدامی 

صورت نداده اس��ت بنابراین لازم اس��ت س��ازمان 
محیط زیس��ت در سال جدید این معضل را جدی 
گرفته و این موضوع را در دستور کار خود قرار دهد، 
چون بخشی زیادی از محیط زیست ما تحت تاثیر 

دریای خزر قرار دارد.
 لزوم برنامه ریزی جدی سازمان محیط زیست  ■

س��عیدی ادام��ه داد: چون دریای خ��زر هم از 
لحاظ بین المللی و هم زیست محیطی برای ما حائز 

اهمیت است س��ازمان محیط زیست با همکاری 
نهاده��ای بین الملل��ی باید به طور ج��دی درباره 
رفع آلودگی دریای خ��زر ورود پیدا کند. نماینده 
مردم تبریز، آذرش��هر و اس��کو در مجلس شورای 
اسامی فاضاب های خانگی، صنعتی، پساب های 
کشاورزی، ریختن زباله ها و حفاری های نفتی را از 
مهم ترین عوامل آلودگی دریاها و س��واحل عنوان 

کرد.
 برنامه های شعاری جایگزین چاره جویی ■

وی با انتقاد از قدمت و فرس��ودگی و نداش��تن 
کارآیی لازم ش��بکه توزیع و خطوط آبرسانی شهر 
تهران گفت:  متاسفانه عمر سیستم انتقال آب شرب 
در تهران به بالای 60 س��ال رسیده است بنابراین 
به علت فرس��ودگی، فاضاب با فشار اسمزی وارد 
سیستم آب آشامیدنی می شود این در حالی است 
که  سازمان محیط زیست جای چاره یابی همیشه 
این موضوع را تکذیب می کند. سعیدی خاطرنشان 
ک��رد: چون مقدار زیادی از هدررفت و آلودگی آب 
تهران به دلیل فرسودگی شبکه های آبرسانی است 
باید در سال پیش رو با نوسازی شبکه های فرسوده 
از اتاف و آلودگی آن جلوگیری ش��ود و نباید این 
نکت��ه فراموش ش��ود که با تکذیب و ش��عار دادن 
مشکلی حل نمی شود. عضو هیات رئیسه کمیسیون 
اجتماعی مجلس شورای اسامی با تاکید بر تعویض 
ش��بکه های قدیمی فاضاب با شبکه های مدرن، 
تصریح کرد: چون بیشترین میزان آلودگی دریاها 
مربوط به فاضاب های خانگی اس��ت و در بیشتر  
شهرهای کش��ور ش��بکه های فاضاب به صورت 
ناقص اجرا شده این موضوع نقش زیادی در آلودگی 
آب ش��رب خانگی و دریاها و سواحل دارد بنابراین 
تعویض سیستم فاضاب در شهرها از سوی وزارت 
نیرو و شرکت آب و فاضاب بسیار حیاتی و ضروری 

است.

  نارضایتی نمایندگان از عملکرد سازمان محیط زیست ادامه دارد

موج سواری سوءمدیریت در دریای خزر
نبض جامعه

کوتاه و گویا

مشاور سازمان سنجش آموزش خبر داد

توزیع کارت آزمون  ارشد پیام نور از اول اردیبهشت
عضو فراکسیون زنان مجلس:

معاونت امور زنان گزارش عملکرد ارائه دهد
گ�روه اجتماع�ی: مش��اور عالی 
رئیس س��ازمان سنجش آموزش 
کشور از توزیع کارت شرکت در آزمون کارشناسی 
ارشد فراگیر پیام نور از روز سه شنبه اول اردیبهشت 
خبر داد. حسین توکلی، مشاور عالی رئیس سازمان 
سنجش آموزش کش��ور در این باره اظهار داشت: 

ثبت نام برای شرکت در آزمون 
دوره های فراگیر کارشناس��ی 
ارشد س��ال ۹4 دانشگاه پیام 
ب��رای 152 کدرش��ته  ن��ور 
امتحان��ی و گرایش تحصیلی 
و در 5 گ��روه آموزش��ی علوم 

انس��انی، علوم پایه، فنی و مهندسی، کشاورزی و 
مناب��ع طبیعی و هنر از روز یکش��نبه 21 دی ۹3 
از طریق س��ایت سازمان سنجش آغاز شد و با در 
نظر گرفتن مهلت تمدید شده در روز چهارشنبه 
8بهمن ۹3 پایان پذیرفت. وی به فارس افزود:  در 

ای��ن آزمون 80هزار و 50۹داوطلب ثبت نام کردند 
که از این تعداد 38ه��زار و 671نفر زن و 41هزار 
و 838نفر مرد هستند. به گفته مشاور عالی رئیس 
سازمان سنجش آموزش کشور، کارت شرکت در 
آزمون و برگه راهنمای مربوط از روز سه شنبه اول 
اردیبهشت ۹4 تا روز پنجشنبه سوم اردیبهشت ۹4 
روی سایت سازمان سنجش 
آموزش کشور قرار می گیرد و 
ض��رورت دارد همه داوطلبان 
ثبت نام کننده به سایت سازمان 
مراجع��ه و نس��بت به پرینت 
کارت ش��رکت در آزم��ون و 
برگه راهنمای خود اقدام کنند. توکلی تصریح کرد: 
این آزمون از صبح روز جمعه 4 اردیبهشت ۹4 به 
صورت تستی و چهارگزینه ای در 101شهرستان 
گوناگون کشور و حوزه های امتحانی مربوطه برگزار 

خواهد شد.

گروه اجتماعی: لایحه رتبه بندی 
معلمان در آخرین روزهای س��ال 
قبل به تصویب دولت رسید اما تاکنون هیچ جزئیاتی 
از این لایحه که قرار بود به مجلس ارس��ال ش��ود 
منتشر نشده است و نمایندگان مجلس از محتوای 
آن اظه��ار بی اطاعی می کنند. هیأت دولت در 27 
اس��فند سال ۹3 با رتبه بندی معلمان موافقت کرد 
که براساس این مصوبه، مشمولان طرح طبقه بندی 
معلمان شامل آموزگاران، دبیران، هنرآموزان، مربیان 
امور تربیتی، مش��اوران، مراقبان سامت، مدیران و 
معاونان مدارس و مجتمع های آموزش��ی و تربیتی 
براساس ضوابطی که به تصویب هیأت وزیران خواهد 

رسید، رتبه بندی حرفه ای می شوند.
ارجاع رتبه بندی معلمان به مهرماه ■

به گزارش مهر، مش��مولانی که براساس ضوابط 
مصوب در یکی از رتبه ها قرار می گیرند، به ترتیب از 
15، 25، 35 و 50 درصد افزایش امتیاز حق شغل از 
مهرماه سال 13۹4برخوردار می شوند. همچنین پیرو 
موافقت دولت هفته گذش��ته وزیر آموزش  وپرورش 
گفته است:  براساس احکام جدید مطابق رتبه بندی، 
حقوق دریافتی معلم��ان از 160 تا600 هزار تومان 
افزای��ش خواهد یاف��ت و 14 درصد افزایش حقوق 
کارکن��ان در س��ال ۹4 نیز به آن اضافه می ش��ود. 
شاخص های رتبه بندی معلمان را تا شهریور مشخص 
می کنیم و به تصویب دولت می رسانیم و این لایحه 

در مهرماه سال ۹4 عملیاتی می شود.
دعوت از فرهنگیان برای اظهارنظر ■

وزی��ر آموزش  وپ��رورش در 20 فروردین م��اه 
امس��ال در جمع فرهنگیان نطنز اظهار کرد: این 
مصوبه ک��ه در آن حقوق فرهنگیان از 175 هزار 
ت��ا 700 هزار تومان اضافه خواهد ش��د باید برای 
آن ش��اخص هایی را تعیین کنیم و به استناد این 
شاخص ها معلمان به 5 رتبه مقدماتی، پایه، ارشد، 

خبره و عالی تقس��یم می ش��وند. علی اصغر فانی 
افزود: دولت، وزارت آموزش  وپرورش را مکلف کرد 
که این شاخص ها را تعریف کند و ما از فرهنگیان 
می خواهیم اگر پیشنهادهایی را در این رابطه دارند 
به ما منعکس کنند. وزی��ر آموزش  وپرورش بیان 
کرد: البته در تعریف شاخص ها در بحث رتبه بندی 
معلمی باید متناسب با کار معلمی باشد. به عنوان 
مث��ال ش��اخص هایی مانند روش ه��ای تدریس، 
تألیف ه��ا، تحقیق ها و تمام زحماتی که همکاران 

می کشند در قالب شاخص ها تعریف خواهد شد.
به گفته فانی، پرونده ها به س��رعت بررسی و 
احکام آن در س��ال ۹4 صادر خواهد ش��د و ما در 
بحث رتبه بندی به دو موضوع انگیزه و مهارت های 
حرفه ای معلمان توجه ویژه داریم که ان شاءالله با 
اجرای این طرح عظیم تحولی در شایستگی ها و 

همچنین مهارت فرهنگیان ایجاد خواهد شد.
رتبه بندی بدون اطلاع بهارستان ■

وزیرآموزش  وپرورش همچنین تاکید کرد: این 
رتبه  بندی نیاز به تصویب مجلس ندارد و در سال 

۹4 اجرایی می ش��ود. پیش از این قرار بود لایحه 
رتبه بندی معلمان برای نمایندگان مجلس شورای 
اس��امی ارسال ش��ود و وزیر آموزش  وپرورش در 
دی��دار با نمایندگان عضو فراکس��یون فرهنگیان 
مجلس شورای اسامی در دی ماه سال ۹3 با اشاره 
به اهمیت انگیزه و رضایت شغلی در بین معلمان 
گفته بود؛ ارتقای انگیزه معلمان از مسائل مهمی 
است که در دستور کار قرار دارد و به همین منظور 
پیگیری های جدی درباره طرح رتبه بندی معلمان 
انجام گرفته و امیدواریم که این طرح مهم تا اواخر 
اس��فندماه به مجلس شورای اسامی ارائه شود تا 
موجبات ارتقای انگی��زه و مهارت های حرفه ای و 

شغلی معلمان را فراهم کند.
ابهام در سرنوشت لایحه رتبه بندی  ■

اکنون که در فروردین ماه س��ال ۹4 هس��تیم 
جزئیات��ی از لایح��ه رتبه بن��دی معلم��ان اعام 
نش��ده و این لایح��ه در هاله ای از ابهام اس��ت و 
فرهنگیان نگرانند سرنوشت لایحه رتبه بندی هم 
همانند برگزاری آزمون پیش دبس��تانی شود که 

تاریخ های گوناگونی برای برگزاری از سوی وزارت 
آموزش  وپرورش اعام شد و در نهایت هیچ آزمونی 
برگزار نش��د. در این باره عط��اءالله صبوری، عضو 
کمیسیون آموزش و تحقیقات مجلس بیان داشت: 
نمایندگان مجلس ش��ورای اس��امی از محتوای 
لایح��ه رتبه بندی معلمان هی��چ اطاعی ندارند. 
وی افزود: کلیات طرح در کمیس��یون اجتماعی 
هیأت دولت به تصویب رسیده و تاکنون به مجلس 

شورای اسامی ارسال نشده است. 
تصمیم گیری دولت بدون نظرخواهی از مجلس ■

همچنین قاس��م جعفری یکی دیگر از اعضای 
کمیس��یون آموزش و تحقیقات مجلس نیز گفته 
است: به نظر بنده دولت می خواهد این طرح را خود 
تدوین و اجرا کند و دیگر به مجلس شورای اسامی 
ارسال نکند. وی ادامه می دهد: آقای حاجی بابایی، 
وزیر س��ابق آموزش  وپرورش معتقد بود که س��ند 
تحول بنیادین مصوب شورایعالی انقاب فرهنگی 
اس��ت و بحث رتبه بندی یکی از زیر نظام های این 
سند است. لذا می توانیم لایحه رتبه بندی را طراحی 
و اجرا کنیم و دیگر نیازی نیس��ت به مجلس ارائه 
دهی��م. گویا دولت یازدهم ه��م به همین موضوع 
معتقد اس��ت و نمی خواهد این لایحه را به مجلس 
شورای اسامی ارس��ال کند که البته به نظر بنده 
ایرادی ندارد. اگر در روند اجرا دچار تخلف ش��وند 
مجلس وارد عمل می ش��ود. وزیر آموزش  وپرورش 
در آخری��ن اظه��ارات خود عنوان کرده اس��ت که 
شاخصه های آتی رتبه بندی قطعی نشده و بزودی 
از س��ایت آموزش  وپرورش فراخوانی انجام می شود 
تا فرهنگیان نسبت به این شاخصه ها نظرات خود 
را اع��ام کنند. به هر روی بای��د دید اجرای لایحه 
رتبه بندی مشکات جامعه بزرگ فرهنگیان را حل 
می کند یا همانند برگزاری آزمون پیش دبس��تانی 

معلمان در باتکلیفی خواهند ماند.

گروه اجتماعی: عضو فراکس��یون 
زن��ان مجلس ب��ا انتق��اد از طرح 
موضوعاتی مانند تبعیض جنسیتی در آزمون های 
استخدامی  خواستار ارائه گزارش عملکرد یک ساله 
از س��وی معاونت امور زنان ریاست جمهوری شد. 
شها میرگلوبیات، عضو فراکسیون زنان مجلس در 

این باره اظهارداش��ت: مطرح 
کردن مباحثی مانند تبعیض 
آزمون ه��ای  در  جنس��یتی 
اس��تخدامی ک��ه به تازگی از 
سوی مدیران مطرح می شود 
نه تنها مشکلی از جامعه زنان 

حل نمی کند بلکه بهتر است مدیران حوزه زنان به 
جای شعار دادن و حرف های تبلیغاتی به دنبال حل 
مش��کات واقعی جامعه زنان باشند. وی به فارس 
بیان داش��ت:  م��ا اصول 20 و 21 قانون اساس��ی 
را داری��م و باید بتوانی��م آنها را اجرایی کنیم، همه 

مش��کات حوزه زنان را می دانن��د و حرف زدن در 
این زمینه ها راحت اس��ت و بهتر است معاون امور 
زنان عملکرد خودش در یک س��ال گذشته درباره 
اجرایی شدن قوانین حوزه زنان مانند اصول 230 و 
227 قانون اساسی، امنیت زنان و مرخصی زایمان 
که هنوز دستگاه های معدودی آن را انجام دادند و 
سازمان تأمین اجتماعی هنوز 
آن را اجرایی نکرده است، ارائه 
کند. اینه��ا کارهای عملیاتی 
است که باید معاونت امور زنان 
آنها را تشریح کند. میرگلوبیات 
افزود: بای��د کارهایی در حوزه 
زنان انجام شود که خروجی داشته باشد و معاونت 
ام��ور زنان بهتر بود در ای��ن هفته گزارش کارهای 
انجام ش��ده را ارائ��ه می کرد. همه در ح��وزه زنان 
دایه های دلس��وزتر از مادر ش��ده اند و کارهایی که 

نتیجه عملیاتی داشته باشد را شاهد نیستیم.

آزمون

نیمکت

بهارستان
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 نمایندگان مجلس: دولت گزارش اقدامات صورت گرفته در مبارزه با ریزگردها را منتشر کند

نمای نزدیک

دولت گزارش اقدامات صورت گرفته در مبارزه با ریزگردها را منتشر کند
نماینده مردم بهبهان در مجلس خواهان برگزاری نشست نمایندگان استان خوزستان با رئیس جمهور درباره 
مبارزه با ریزگردها و ارائه گزارش به مردم شد. محمدباقر شریعتی، نماینده مردم بهبهان در مجلس شورای 
اس�لامی در نشست علنی 23 فروردین ماه مجلس شورای اسلامی در نطق میان دستور خود بیان داشت: 
س�ال 94 فرصت گرانقدری اس�ت برای کشور تا در س�ایه نام مبارک همدلی و همزبانی که بر پیشانی آن 
می درخشد، بتوانیم دستاوردهای بزرگی در عرصه های ملی و بین المللی رقم بزنیم. وی با مخاطب قرار دادن 
مقامات دولتی یادآور شد: بحران ریزگردها در استان خوزستان دوباره شروع شده است و از دولت محترم 
خواهان پاسخگویی و ارائه گزارش اقدامات انجام گرفته به مردم استان خوزستان و دیگر استان ها هستیم. 
نماینده مردم بهبهان، آغاجری، زیدون، تش�ان، منصوریه و حومه در مجلس خاطرنشان کرد: نمایندگان 
استان خوزستان درباره راهکارهای مبارزه با ریزگردها درخواست نشستی با رئیس جمهوری داشته اند که 

تاکنون محقق نشده است. امید است در اسرع وقت این دیدار انجام گیرد. 

لایحه رتبه بندی معلمان با تبصره ابهام!

پلیس


